

# What is the Census?

## 60 Second Script – Russian

### Russian

Что такое Перепись населения? Согласно Конституции США - это подсчет жителей страны, проводимый раз в десять лет. Зная, сколько человек проживают в вашем местном сообществе, мы можем лучше понять, какие услуги и социальные проекты востребованы населением, в том числе больницы, школы и дороги. Кроме того, на основе результатов переписи проводится распределение мест в Конгрессе среди 50 штатов. В марте 2020 года Бюро переписи населения США разошлет письма всем домохозяйствам с просьбой заполнить простую анкету, указав всех проживающих по вашему адресу по состоянию на 1 апреля. На вопросы можно ответить по Интернету, телефону или электронной почте. Ваши ответы надежно защищены федеральным законом.

Ваше будущее в ваших руках. Сделайте первый шаг. Посетите сайт [2020CENSUS.GOV](https://2020CENSUS.GOV)

### English

What is the Census? As mandated by the U.S. Constitution, the census is a once-every-decade count of everyone living in the country. When we know how many people live in your community, organizations, and businesses are better equipped to evaluate the services and programs needed, such as clinics, schools, and roads. It also determines how seats in Congress are distributed among the 50 states. In March of 2020, the U.S. Census Bureau will send every household an invitation to complete a simple questionnaire about who lives at your address on April 1st. You will have the opportunity to respond online, by phone, or by mail, and federal law keeps those responses safe and secure.

Shape your future. Start here. Visit [2020CENSUS.GOV](https://2020CENSUS.GOV)

Connect with us  
[@uscensusbureau](https://twitter.com/uscensusbureau)

For more information:

**[2020CENSUS.GOV](https://2020CENSUS.GOV)**

**Shape  
your future  
START HERE >**

United States®  
**Census  
2020**